

# SK<sup>®</sup>

# SCREEN PRINTER

## SKA-3A



**AMK PLASTICS LLC**

7120 N.W. 51 STREET, MIAMI, FLORIDA 33166

TEL: 305-470-9088 FAX: 305-470-9091

Web: [www.amk-plastics.com](http://www.amk-plastics.com) Email: [amk@amk-plastics.com](mailto:amk@amk-plastics.com)

# SKA-3A 全能絲網印刷機

## Universal Screen Printing Machine

### APPLICATIONS :

1. The machine is designed upon the request of printing in round, cone, oval or flat objects. It is rapid speed and accuracy.
2. There are streight gears to matched the round gear at the back of the fixed mold to bring the round articles rotated and turn back to origin automatically, so it is available in printing for multi-colours.
3. This machine is suitable for printing in plastic bottle, glass cup, shampoo container, acrylic sheet, PVC rule, radio box, ashtray...etc.

### 印刷用途：

1. 此機是針對圓形、錐形、弧形及平面等物體之絲印需要而設計的，其印刷行程，印頭，升降工作檯等均採用進口氣缸，可獨立調校速度，並可簡易地選擇移動印頭平面印刷或選擇移動網版作圓形印刷。
2. 印刷物之模具的後方有上下齒輪相吻合，印刷完成後能自動旋轉回歸原位置，故對於多色套印均能勝任。
3. 本機器能絲印於塑膠瓶，化妝品容器，玻璃杯，電子零件、機殼及膠片等。

### SPECIFICATION :

型號 MODEL	SKA-3A	
最大印刷面積 MAX. PRINTING AREA	曲面 CURVE	Ø100mm x 320mm
	平面 FLAT	200mm x 300mm
最大印刷直徑 MAX. PRODUCT DIAMETER	150mm	
印刷速度 SQUEEGEE SPEED	1200/HOUR	
電源供應 ELECTRIC SUPPLY	110/220V 1 PHASE 50Hz 50W	
壓縮空氣 AIR PRESSURE	4 - 6 KG/cm2	
機械呎吋 MACHINE DIMENSION	800 x 710 x 1230 mm	
機械重量 MACHINE WEIGHT	104KGS	



平面座  
FLAT TABLE DEVICE



吹氣座  
BLOWING DEVICE



扁樽座  
OVAL DEVICE

PLEASE CONTACT US

AGENT :